To致 尊敬的緬甸孟州毛淡棉帕奧禪林禪師，烏.阿金那尊者，   
Venerable Sayadaw U Acinna,  
Pa-Auk Tawya Sayadaw, 
Pa-Auk Tawya Meditation Centre, 
Mawlamyine, Mon State, 
Myanmar. 
Date日期:

Venerable Sir尊者,

Re:Agreement to conditions for using Pa-Auk Tawya Meditation Centre’s sponsorship letter & for visa extension

有關使用帕奧禪林擔保信及簽證延期的條件之同意書
I understand that the sponsorship letter covers only responsibility for food and lodging in Pa-Auk Tawya Meditation Centre,Mawlamyine.All other expenses have to be met by myself. I undertake to practice diligently the meditation method as taught by Pa-Auk Sayadaw and will follow the instructions of the meditation teachers. I promise that I will never get involved in the political affairs of the Myanmar and will stay in the centre for the whole period of the visa.
I also understand that Pa-Auk Tawya Meditation Centre will not be responsibility in the event of any physical,mental or psychological injury incurred during the entire period of the my stay in Pa-Auk Tawya Meditation Centre. 
I                    , undertake to follow the rules and regulations of Pa-Auk Tawya Meditation Centre.
我理解該擔保信只負責我在毛淡棉帕奧禪林時的食物與住宿，其他之開銷則我自己負責。我保證必會勤勉地修行帕奧禪師所教導的禪法，並會遵循禪修老師們的指導。我承諾於簽證期中將會全期住在禪林及不牽涉緬甸的政治。
我也理解帕奧禪林不負責在我住宿期間所發生的任何身體、精神及心理的傷害。
我_________________________ 擔保會遵守帕奧禪林的規章制度。
Yours Sincerely,

_______________________謹上
Name姓名:

Passport No 護照號碼 :

Address 地址:
